
Evaluering KJM-MENA5110/9110 høst 2017 
En kommentarstund ble holdt etter seminar 8. Studentene hadde ikke noen kritikk. En nevnte at det 

er bra med de faglige presentasjonene hvor de lærer seg å snakke om dette ganske visuelle faget. 

Han roste presentasjonsseminarene, og andre var enige.  

Etter avlagt eksamen ble studentene bedt på nytt å gi tilbakemelding. Her er de: 

1) Jeg synes det er veldig bra at vi har hatt Seminarer i hvert tema slik at vi har fått øvd oss på å 

framføre oppgavene.  Det er også bra at du gir tydelige kommentarer til presentasjonene, men du 

bør nok passe på at de ikke er for brutale (om du skjønner). Nordmenn er generelt ikke så vant til å få 

så direkte kommentarer, så enkelte kan bli litt skremt.  

2) Eg må seie at KJM-MENA5110/9110 er eit veldig godt kurs. Innhaldet er variert og verkar nyttig. Eg 

angrar på at eg ikkje har tatt det før no. Det verkar som om *du* synst kurset er viktig, som gjer det 

viktig for oss som tek det. 

Det einaste eg har tenkt på er at pdf-ane du legg ut på fronter av forelesningane nokon gongar kan 

vere forvirrande sidan alle element på sliden vert lagt på, så ting kan forsvinne viss det er under noko 

anna. Eksempel på dette er eksempla du viser på pakking, som er veldig fine illustrasjonar på 

førelesning, men ikkje er like nyttige i pdf-format. Eg nemnar dette fordi eg likte slidane veldig godt i 

det store og det heile og synst dei klara opp i det meste eg lurte på. Boka manglar litt av dette 

perspektivet. 

Oslo, den 07.12.2017, Pavel Karen 


